



Our Business

我们的企业

The Safest Place to Store your Silver and Gold

储存金银最安全的地方

SILVER BULLION PTE LTD (SB)



Silver Bullion Pte Ltd (UEN 200907537M) provides segregated ownership of gold, silver and platinum and focuses on minimizing storage, counterparty and jurisdictional risks in a manner that traditional financial institutions cannot.

Silver Bullion有限公司 (UEN 200907537M)提供黄金、白银和铂金的独立所有权，并且致力于以传统金融机构无法做到的方式将存储风险、交易对手风险和司法管辖风险降至最低。

We eliminate **counterparty default risk** through legal title ownership (not credit) of authenticated property (segregated bullion) and protect the property with '**beyond all risk**' insurance (**find out more**). Most importantly, our exclusive local Singapore jurisdiction isolates us from Western **nationalizations, escheatings or confiscations**.

我们通过合法所有权（而非信贷）来消除**交易对手信用风险**（独立贵金属），以及用“**万无一失**”的保险保护顾客的财产（**了解更多**）。最重要的是，我们的新加坡**专属司法管辖权**将使我们免受西方国家**资产国有化、充公或没收**等打击。

Rooted firmly in Singapore we procure and authenticate bullion (485.4 metric tons since 2009), store it for customers (420.4 metric tons since 2011) and create liquidity by buying back bullion as well as enabling customers to securely lend to and borrow from each other via **Secured Peer to Peer Lending** program.

我们在新加坡扎根，采购和检测金银（自2009年起，计485.4公吨），为客户储存金银（自2011年起，计420.4公吨），并通过回购金银为客户创造流动性，还有通过**有担保的点对点借贷**平台，使客户能够

安全地相互借贷。

With no debt, extensive employee share ownership and enough reserves to operate for over 10 years without sales, we are here for the very long term and we are an extraordinarily solid counterparty for global systemic crises such as mass bank defaults, hyperinflation or gold nationalizations.

公司没有债务，员工拥有大量股份，公司也有足够的储备可以在没有销售的情况下运营10年以上，我们会坚守在这个行业很长一段时间，而且我们是全球系统性危机（如大规模银行违约、恶性通胀或黄金国有化）的可靠对手。

Silver Bullion is a member of the Singapore Bullion Market Association (SBMA) and was ranked the 33rd most entrepreneurial privately owned company in Singapore by KPMG and The Business Times (E50).

Silver Bullion是新加坡金银市场协会（SBMA）的成员，而且被毕马威（KPMG）和《商业时报》（E50）评为新加坡第33家最具创业精神的私营企业。

Visit our Retail Office

参观我们的零售办公室



Here you can purchase bullion, authenticate bullion, sell bullion to us, open storage accounts or simply find out more about us. We are located within Singapore's auxiliary police building at Centre II next to the Certis Cisco safe deposit boxes.

在这里，您可以购买金银、检测金银、向我们回售金银、开立存储账户或简单地了解我们的更多信息。我们位于新加坡Certis Cisco Center II，紧邻思科保险库。

When you come please ensure you bring a valid form of ID to obtain access to the building, and proceed to level 3. Once you exit the elevator go through the door on your left, we are located at the end of the corridor.

当您访问的时候，请确保您带着有效的身份证件进入大楼，然后进入第三层。出了电梯，从您左手边的门进入，我们就在走廊的尽头。

QUICK FACTS ABOUT SILVER BULLION	DELIVERED 16,154,000 troy oz of bullion	STORED (S.T.A.R.) 13,952,000 troy oz of bullion	BULLION AUDITOR Bureau Veritas Bureau Veritas Group	AUDITORS EY Ernst & Young LLP
---	---	---	---	---

The Safest Place to Store your Silver and Gold

储存金银最安全的地方

THE SAFE HOUSE SG PTE LTD (TSH)



A 2.5 ton UL Class I Vault Door at TSH



Class II boxes with numbered seals are designed for dense, high value storage

The Safe House SG Pte Ltd (UEN 201326241Z), is our vault and DUX testing facility in Singapore. TSH, a subsidiary of Silver Bullion Pte Ltd, eliminates middlemen and removes the inherent regulatory exposure that comes with storing at Western headquartered vaulting companies.

The Safe House SG有限公司(UEN 201326241Z)是我们新加坡的保险库和DUX检测设施。TSH, Silver Bullion的子公司, 剔除了中间商, 并消除了通过西方存储公司保管时其所处地区的监管约束。

Our ISO 9001 certified vault can hold over 600 metric tons of silver, representing over 1 percent of global known above ground silver reserves, and 30 tons of gold and platinum. All S.T.A.R. Storage parcels are stored at TSH which also hosts vault safe deposit boxes.

我们的ISO 9001认证保险库可储存超过600公吨的银, 占全球已知地上银储量的1%以上, 以及30吨黄金和铂金。所有S. T. A. R. 的存储包裹都存放在TSH, TSH也提供保险箱的托管服务。

The Safe House has received excellent insurance inspector ratings, enabling us to have one of the most comprehensive insurance policies in the industry, including protection from

inside jobs (infidelity) and mysterious disappearance, the latter typically not being provided by vaults.

The Safe House获得了保险检查员的优秀评级, 使我们拥有业内最全面的保险之一, 包括针对内部人员盗窃(不忠)和不明原因失窃的保险项目, 一般的保险库通常不对后者提供保险。

Visit the Vault

参观保险库

Access to the vault must be by prior appointment which can be made either directly with TSH (for safe deposit boxes) or through SB (for segregated parcel storage). The Safe House SG implements a strict identity card or passport check for all visitors which is enforced by armed Singapore auxiliary police officers at the vault.

进入保险库必须事先预约, 可以直接跟TSH(保险箱)或SB(独立包裹)预约。The Safe House对所有来访者实施严格的身份证或护照检查, 由新加坡武装辅助警察执行。

The Safe House provides sealed and insured safe deposit boxes whose content is only accessible to the box hirer and his/her authorized representatives, providing a very private storage option for either 15.6 kg (500 oz of gold) or 202 kg (6500 oz of silver) per box. Read more about our [Safe Deposit Boxes](#). The Safe House also provides secure [Bullion Storage](#) services.

The Safe House提供密封保险箱, 只有保险箱租用人及其授权代表才能访问, 而且提供每箱15.6千克(500盎司黄金)或202千克(6,500盎司白银)的私人化存储服务。阅读关于我们的[保险箱](#)的更多内容。The Safe House还提供安全的[贵金属存储](#)服务。

QUICK FACTS ABOUT THE SAFE HOUSE

STORAGE CAPACITY

600

Tons of Silver

30

Tons of Gold & Platinum

705

Safe Deposit Boxes

ISO 9001



Our Retail Subsidiary in Malaysia

我们在马来西亚的零售子公司

SILVER BULLION SDN BHD

Silver Bullion Malaysia, founded in 2015, is a subsidiary of Silver Bullion Singapore. To date, the subsidiary has sold more than 20 tonnes of bullion in Malaysia and internationally, as of August 2020, sales had amounted to RM 150 million. Being one of the largest bullion dealers in Malaysia, we offer our customers a wide range of bullion products to choose from and at extremely competitive prices.

Silver Bullion 马来西亚成立于2015年，是 Silver Bullion 新加坡的子公司。迄今为止，该子公司已在马来西亚和国际上销售了超过20吨金银，截至2020年8月，销售额已达1.5亿令吉。作为马来西亚最大的经销商之一，我们以极具竞争力的价格为客户提供各种金银商品。



Our goal is simple, it is to 'Truly Secure your Wealth' through physical bullion and we believe that all Malaysians should own some physical bullion to protect themselves from financial crises or even as an inflation hedge caused by endless printing of fiat currencies. We are a one-stop centre for all things bullion related, ranging from advisory to state of the art vaulting facilities.

我们的目标很简单，就是通过实物黄金“真正意义上保护您的财富”。我们认为，所有马来西亚人都应该拥有一些实物金银，以保障自己免受金融危机的影响，并且作为因无休止印刷法定货币而引起的通货膨胀的对冲方案。我们提供有关金银的一站式服务，从咨询到提供最先进的存储服务。

Silver Bullion Malaysia operates in Johor Bahru, Kuala Lumpur and Penang. We also conduct seminars periodically and organize trips to The Safe House.

Silver Bullion 马来西亚业务遍及柔佛巴鲁、吉隆坡和檳城。我们还定期举办研讨会，并组织前往The Safe House参观。

SILVER BULLION SDN BHD

Kuala Lumpur address:

Block A-512, Kelana Centre Point,
Jalan SS 7/19, SS 7
47301, Petaling Jaya,
Selangor Darul Ehsan
Malaysia

Johor Bahru address:

Lot 26.02, Level 26
Public Bank Tower
Jalan Wong Ah Fook
80000 Johor Bahru, Johor
Malaysia

Penang address:

Block 18, Level 12, Unit E,
Gurney Tower,
Persiaran Gurney,
10250 Pulau Pinang
Malaysia

Opening Hours:

Monday to Friday: 10am to 6pm

Saturday: 10am to 2pm

www.silverbullion.com.my

E-mail: sales@silverbullion.com.my

Phone: +603-78800289 / +6017 369 5110 (Kuala Lumpur)

+60 7 220 0289 / +60 18 311 8289 (Johor Bahru)